

ISUZU

ISUZU  
D-MAX

客戶特選優惠

Special Privilege for  
Isuzu D-MAX customer



為慶祝元朗服務中心成為ISUZU D-MAX優選維修中心，現凡ISUZU D-MAX客戶蒞臨元朗中心，即可享以下雙重優惠。

To celebrate the set up of ISUZU D-MAX Preferred Centre in Yuen Long Service Centre, all D-MAX customers visit Yuen Long centre can enjoy double privileges.

**【第一重 - 額外折扣】**  
**【Privilege 1 - Extra Discount】**

- 購買2套或以上智護駕定期保養服務以可享額外5%折扣優惠，或
- 購買智護駕定期保養服務計劃可獲贈\$200燃油價券
- Purchase 2 or above Wise-In-One (WIO) Regular Maintenance Service coupon can enjoy extra 5% discount, OR
- Purchase Superb Maintenance Package can enjoy \$200 fuel coupon

**【第二重 - 增值服務】**  
**【Privilege 2 - Added Value】**

成功預約維修保養服務及完成相關項目  
For successful booking and completion of regular maintenance service

- 可獲贈免費除蟎潔淨3合1服務 (價值\$738)
- Free Dust-Mite Free 3-In-1 Service (Value \$738)

\*上述優惠只適用於ISUZU D-MAX元朗優選維修中心  
\*優惠受細則及條款約束，詳情請向維修顧問查詢  
\*如有任何爭議，大昌貿易行汽車服務中心有限公司保留最終的決定權

\*The above offer is only applicable to Isuzu D-Max Preferred Centre in Yuen Long  
\* The offer is subject to the terms and conditions, please contact DCH Service Consultant for details  
\* In case of any disputes, Dah Chong Hong Motor Service Centre reserves the right for final decision.

客戶熱線 2216 8138 推廣期至 31/12/2017  
Customer Hotline Promotion Until

[www.dchmsc.com](http://www.dchmsc.com)